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   R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 18.05.2017, ora 12,00, în cadrul şedinţei extraordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 26 de consilieri județeni. 

 Lipsesc motivat: domnul consilier Borduz Petru, domnul consilier Marșalic Jaro 

Norbert, doamna consilier Pascu Ionela-Ancuța și domnul consilier Rujan Dumitru. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.551/16.05.2017, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/8913/16.05.2017, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/8902/16.05.2017 şi s-a adus la 

cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 

17.05.2017. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

AQUACARAȘ S.A., pe anul 2017. 

2.Proiect de hotărâre pentru îndreptarea unei erori materiale din cuprinsul anexei la 

Hotărârea Consiliului Județean nr.31/28.02.2017 pentru modificarea anexei la Hotărârea 

Consiliului Județean nr.39/27.02.2014 privind modificarea Programului de transport public 

județean de persoane realizat prin curse regulate pentru traseele din județul Caraș-Severin, 

pentru perioada 01.01.2014-30.06.2019, modificată. 

3.Proiect de hotărâre pentru respingerea plângerii prealabile formulată de către 

directorul executiv al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-

Severin, doamna Vasile Ana, împotriva Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin nr.78 

din 12.04.2017. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua, tuturor! Așa cum vă spuneam, ne 

întâlnim într-o ședință extraordinară a Consiliului Județean. Avem pe ordinea de zi, 3 

puncte. Fiind o ședință extraordinară, nu avem ”întrebări, interpelări”. Vă spuneam că este 

necesară această ședință, pentru a respecta prevederile legale legate de bugetul societăților 

la care Consiliul Județean este acționar majoritar, în speță, Societatea AQUACARAȘ. 

Aveți în față ordinea de zi. Înainte de a intra în ordinea de zi, o să îl rog pe domnul secretar 

să prezinte procesul-verbal. Dacă sunteți de acord cu ordinea de zi? Cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în unanimitate. Vă mulțumesc. Domnul secretar, procesul-

verbal. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. În 

mape aveți procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței extraordinare din data de 10 mai 

2017. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente, propuneri? Domnul Gâfu, vă abțineți, 

da? Că n-ați participat.  

Domnul consilier Gâfu Cristian: Mă abțin. Nu am participat, dar l-am citit. În 10 

mai n-am fost la ședință, mergeam la Oravița, veneam de la Oravița, având cauză acolo. Nu 

s-a plombat. Nu s-a plombat nici alaltăieri când am fost ultima oară.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Am înțeles. Deci vă abțineți pe 

considerentul că n-ați fost prezent. Să se consemneze că domnul Gâfu nu participă la vot. 

Domnul consilier Damian Romulus-Marius: Și eu mă abțin. Nici eu n-am fost la 

ședință. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Și domnul Damian. Bine. Cu aceste 

amendamente, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Mulțumesc. Domnul 

consilier Gâfu Cristian și domnul consilier Damian Romulus-Marius nu participă la vot. 

Se aprobă procesul-verbal.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

AQUACARAȘ S.A., pe anul 2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă spuneam că este prevedere legală, pentru 

că noi, Consiliul Județean, suntem acționari majoritari și trebuie să aprobăm bugetul de 

venituri și cheltuieli. În mape aveți bugetul, anexele de fundamentare, precum și Hotărârea 

AGA nr.3 din 2017, Adunarea Generală a Acționarilor AQUACARAȘ, prin care a fost 

aprobat bugetul de venituri și cheltuieli al societății, pe anul în curs. Dacă sunt observații, 

întrebări, interpelări? Dacă nu sunt, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot având un interes personal. 

Supun la vot articolul 2. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 3. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 4. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. 
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Supun la vot articolul 5. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 6. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă 

hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre pentru îndreptarea unei erori materiale din cuprinsul anexei la 

Hotărârea Consiliului Județean nr.31/28.02.2017 pentru modificarea anexei la Hotărârea 

Consiliului Județean nr.39/27.02.2014 privind modificarea Programului de transport public 

județean de persoane realizat prin curse regulate pentru traseele din județul Caraș-Severin, 

pentru perioada 01.01.2014-30.06.2019, modificată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Punctul 2 pe ordinea de zi, proiectul de 

hotărâre pentru îndreptarea unei erori materiale din cuprinsul anexei la Hotărârea 

Consiliului Județean nr.31/28.02.2017, prin care noi modificam o anexă la o hotărâre din 

anul 2016, cea legată de Programul de transport public la nivelul județului Caraș-Severin. 

A fost o eroare materială la redactarea proiectului de hotărâre. Aveți expunerea de motive 

și proiectul de hotărâre în mapă. Dacă sunt întrebări? Domnul director al Direcției Tehnice 

este de față și poate să răspundă la aceste întrebări. Ca să vă explic, a fost un proiect de 

hotărâre, s-a modificat, apoi am revenit la forma inițială și a rămas cuvântul ”Soceni” în 

ultima variantă de proiect de hotărâre. Și acum scoatem acest cuvânt din proiectul de 

hotărâre. Dacă nu sunt întrebări, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre pentru respingerea plângerii prealabile formulată de către 

directorul executiv al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-

Severin, doamna Vasile Ana, împotriva Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin nr.78 

din 12.04.2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: După cum vă aduceți aminte, într-o ședință 

ordinară a Consiliului Județean Caraș-Severin sau extraordinară, nu mai rețin exact, cred că 

extraordinară a fost, în urma raportului Comisiei de Disciplină a Consiliului Județean 

Caraș-Severin, sancțiunea propusă de Comisia de Disciplină a stat la baza unui proiect de 

hotărâre care a fost pe ordinea de zi. În urma votului secret s-a adoptat acel proiect de 

hotărâre, cu votul majorității consilierilor în funcție, privind diminuarea drepturilor 
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salariale cu 20% pe o perioadă de 3 luni. Doamna director Ana Vasile, conform 

procedurilor legale și a dorinței dumneaei, a făcut o plângere prealabilă. Aveți pe masă și 

plângerea prealabilă a doamnei director. Proiectul de hotărâre este pentru respingerea 

plângerii prealabile a doamnei Ana Vasile. Dacă sunt întrebări, interpelări? Vă rog, 

domnule consilier. 

Domnul consilier Purea Paul: Mulțumesc, domnule președinte. Ceea ce vreau eu să 

spun acum, nu are de fapt legătură cu cele 3 puncte pe care le-ați derulat dumneavoastră, în 

această ședință. Aș vrea totuși să amintesc un lucru foarte important. Spitalul Județean 

aparține Consiliului Județean Caraș-Severin. Trebuie ca întreg Consiliu, în frunte cu 

dumneavoastră, să ne implicăm și să vedem ce este de făcut cu acest spital. Eu consider că 

dacă noi, în această legislatură, ne vom ocupa de drumuri, de infrastructura rutieră și de 

sănătatea cărășenilor, cred că ajunge pentru acest mandat al nostru. Așa văd eu lucrurile. 

Ce se întâmplă la Spitalul Județean, să știți, că o parte din el apare și este ca un lazaret. Mă 

refer, în primul rând, la UPU, la Serviciul de Primire Urgențe, pentru care, vă anunț acum, 

ar trebui să se facă un studiu de fezabilitate. Dacă nu îl vom face până în august, nu mai 

avem posibilitatea ca la anul să-l extindem și să facem ceva. Doi, tot în legătură cu acest 

proiect, este vorba de heliport, despre care s-a tot vorbit. Cred că toată lumea este de acord. 

Ce vreau de fapt, nu mai vorbesc de reabilitare energetică și așa mai departe, care, și 

proiectul respectiv ar trebui până în iulie, pentru că altfel nu va mai putea fi prins în 

finanțarea de anul viitor. Cuvintele mele, de acum încolo, o să fie puțin aspre. Și din cauza 

asta, eu îmi cer scuze, dumneavoastră, domnule președinte, domnului secretar, domnului 

vice, la amândoi, domnilor și colegilor mei consilieri. Ceea ce mi s-a întâmplat mie, astăzi, 

este ceva de neacceptat! Astăzi, după cum bine știți, a fost termenul pentru Comisia de 

Examinare, și depunere la 1 iunie, dacă ar fi reușit doctorul Marșalic, care și-a depus 

dosarul pentru viitorul manager al Spitalului Județean, ședință care, astăzi, nu a avut loc. 

De ce? Un reprezentant al nostru, al Consiliului Județean, doamna Amzoi, am dat zeci de 

telefoane, nu a fost prezentă acolo. Dar, culmea e alta! Nu a anunțat, nu a spus nimănui că 

nu vine, după ce a iscălit. Am sunat la întreaga familie. Nimeni nu știe exact unde este sau 

dacă este internată la Caransebeș, ce s-a întâmplat cu dumneaei. Imediat o să închei. 

Problema este că am suspendat această comisie, înțelegând că nu se poate crea un post 

de… și domnul secretar trebuie să știe…de membru supleant, pentru nici unul dintre  

membrii Consiliului de Administrație, nu știu dacă greșesc, mai ales pentru această comisie 

de examinare a viitorului manager al Spitalului Județean. Imediat, domnul președinte, 

iertați-mă. Problema este, n-ar trebui să fac atâta caz pentru o absență, noi am suspendat, 

cum spuneam, această comisie, dar mă gândesc la un singur lucru: nu cumva, în spatele 

acestei neprezentări să se găsească altceva! Dacă va fi așa, eu primul, în zilele următoare, o 

să-mi dau demisia, nu mă mai interesează nici de Spitalul Județean, nici de nimic. Eu am 

crezut că noi toți cei de aici vrem să facem ceva pentru cărășeni, indiferent de politică, 

indiferent de coloratura politică a cuiva, ci pur și simplu legal și pe competență. Dacă este 

ceva și eu voi descoperi că în spatele acestei neprezentări va fi ceva…Nimeni n-a avut vină 

că, Consiliul Județean sau altcineva n-a venit cu alți candidați. Foarte bine! Nici nu-l 

cunosc bine pe doctorul Marșalic, dar m-am bucurat că era un om din sistem, un om care 

fiind director medical de ani de zile, acolo, putea, probabil, împreună cu dumneavoastră, cu 
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mine, cu toți cei de aici, să facem ceva pentru acest spital de urgență care, repet, este 

lazaret. Până acum, nu datorită dumneavoastră, datorită fostului Consiliu Județean, a 

membrilor lui, acest spital a fost un accesoriu, nimic altceva! Nu un eșalon principal de 

care noi să ne ocupăm. Iertați-mă, dar eu am considerat și am contribuit și eu, la ceea ce 

noi vrem să implementăm pentru viitor și repet, acest cuvânt, cuvânt care poate sună puțin 

de pe vremea ceaușistă, să avem grijă de oamenii muncii și de cărășenii noștri scumpi și 

dragi!  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Mulțumesc, domnul consilier.  

Domnul consilier Purea Paul: Mulțumesc și eu.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Chiar dacă nu exista pe ordinea de zi un punct  

legat de spital, totuși v-am lăsat să vorbiți pentru că aveți și competențe și experiență în 

domeniul acesta. Trecem la votarea ultimului proiect de hotărâre. Supun la vot articolul 1. 

Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot și domnul consilier Gâfu Cristian se abține.  

Supun la vot articolul 2. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot și domnul consilier Gâfu Cristian se abține. 

Supun la vot articolul 3. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot și domnul consilier Gâfu Cristian se abține. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot și domnul consilier 

Gâfu Cristian se abține.  Se adoptă hotărârea.  

Având în vedere că am epuizat ordinea de zi, declar ședința închisă. Ședința ordinară 

va fi la sfârșitul lunii, datele de 30, 31. Probabil în acele zile vom avea ședința ordinară. Vă 

mulțumesc. O zi frumoasă! 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

            PREȘEDINTE,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

            Silviu Hurduzeu                                    Darian Ciobanu 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 FP/FP/ 1 ex. 


